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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ugye, Önök is támogatják, hogy a szociális bérlakások
szociális bérlakások maradjanak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A telepszerű  lakhatás  kezelésére,  a  szegregátumok  felszámolására,  az  élhetőbb  körülmények
megteremtésére  fordított  közpénzek  megfelelő  hasznosulása  alapvető  fontosságú  az  integrációs
projektek sikerességének szempontjából. A cigány-magyar együttélés problémáinak megoldása, a
leszakadó rétegek társadalomba való visszaillesztése elviekben a kormány számára is fontos terület.
Egy olyan válságtól fenyegetett időszakban, amikor még miniszterelnök úr szerint is félő, hogy 3-
ról 12 százalékra nő a munkanélküliség - s tudjuk, e tekintetben Somogy megye déli részei sajnos
sokkal  rosszabbul  szerepelnek  az  országos  átlagnál  -,  amikor  az  elszabadult  infláció  miatti
megélhetési  válság  alapjaiban  veszélyezteti  nagyon  sok  magyar  állampolgár  egzisztenciáját,
lényegesnek  tartjuk,  hogy  a  jelentős  közpénzeket  felhasználó  programok  során  épült  szociális
bérlakásokat az eredeti célkitűzéseknek megfelelően kezeljék.

Mindezekre  hivatkozva,  tisztelettel  kérdezem,  hogy  a  Zákány  településen  2010 óta,  közpénzek
felhasználásával szociális bérlakás céljából létesített/felújított ingatlanok esetén mi a helyzet?

Mennyi ilyen ingatlanról beszélhetünk a településen?

A  pályázati  fenntartási  időszak  lejártát  követően  mi  az  egyes  szociális  bérlakások  sorsa?
Előfordulhat-e esetleg – és, ha igen, akkor milyen körülmények közt, valamint milyen vételáron –,
hogy  azok  az  eredeti  céltól  eltérően  ingatlanpiaci  befektetők  kezére  kerülnek,  akik  a  szociális
szempontokat figyelmen kívül hagyva, piaci áron kívánják azokat kiadni?

Tisztelettel várom érdemi válaszát!

 


